

# Skolebestyrelsesmøde Viby Skole



Den 9.jan. 2025 kl. 17:00-19.30, pause kl. 18.00

HUSK- at melde afbud til Dorte eller formand

Viby Skole

Kirkevej 2  
8260 Viby J

## Protokol

### Forældrerepræsentanter:

Kathrine Stærmosé, Hans Gregersen, Liza Frank Bøge, Maria Stubben Bang, Dennis Grøn, Susanne Tilma, Lærke Færch Ussing

### Medarbejderrepræsentanter:

Lene Kjærgaard, Jana Løbner, Jesper Jørgensen, Rikke Bjerregaard Christensen (ref.) Lene Aggerholm og Dorte Jensen, skoleleder

### Elevrådsrepræsentanter:

Albert 9. a og Jêgir fra 9.a

Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

## Punkter til dagsorden

1. Nyt fra elevrådet

### *Orientering fra elevrådet*

1. Vandhane i Rød bygning (ved Søren's kontor) kan den udskiftes med en vandfontæne.
2. Ønske om at genbesøge fordelingen af haltider.

Der blev fundet vindere af nisselegen og der er blevet uddelt præmier til 1. og 2. pladsen.

Efter Øveprøverne går de i gang med planlægningen af fastelavn.

2. Fremlægelse fra Teknologiudvalget

### *Fremlægger deres nye forslag*

Kathrine gennemgår udvalget bud på en ny politik for mobilfri skole. Der er besluttet gradvis indfasning, så klasserne fra nuværende 7. klasse ikke bliver omfattet af den nye politik. Udkastet rundsendes til bestyrelsen. Det vil være muligt at komme med bud på gode formuleringer.

3. Forslag om en skoledag i september en lørdag

### *DMJ fremlægger et forslag om flytning af en skoledag*

Næste skoleår falder den 22. dec. På en mandag. Derfor kunne det være en mulighed at den skoledag flyttes til en lørdag i foråret, således alle kan gå på juleferie den 19. dec.

Lørdagen vil skulle bruges til at markere skolens 120-års fødselsdag

	<p>med invitation af tidligere elever og medarbejder samt skolens naboer.</p> <p>Forslaget skal til høring hos medarbejderne, så det vil blive taget op igen efterfølgende.</p> <p>Lene fortæller om, hvordan skolen 100-års fødselsdag blev fejret i Vibyhallen.</p>
4. Orientering fra ledelsen	<p><i>Orienteringspunkt (Ledelsen)</i></p> <p><i>Toiletter</i></p> <p>Kathrine og Dorte mødets inden jul med repræsentanter for forvaltningen, men desværre ikke nogen der kunne beslutte om det vil være muligt.</p> <p>Har fået tilbagemelding fra beslutningsdygtige der mener, at der er toiletter nok, men de har ikke været opmærksom på de eksisterende toiletters placering. Det har Dorte og Kathrine tydeliggjort for dem og afventer nu svar.</p> <p>Trafikken rundt om skolen er fortsat kaotisk.</p> <p>Vil det være muligt i uge 6, at bestyrelsen ifører sig gule veste og hjælper med at tydeliggøre, hvor man må parkere i forhold til afsætning af deres børn.</p> <p>Bestyrelsen kommer de morgener de kan i uge 6 ca. 7.45</p> <p>Der vil være en flyer, som kan blive omdelt til forældrene.</p> <p>Vi er så småt påbegyndt fagfordeling ved at se på, hvor mange personaler vi har til at løse opgaverne.</p> <p>Ligeledes træder den nye aftale omkring folkeskolen i kraft.</p> <p>Det vil fortsat være en prioritering at omlægge så meget det er muligt, så skoledagen forkortes, hvor den kan.</p> <p>Vi er gået i gang med at fortolke APV'en, og der skal udarbejdes en handleplan.</p> <p>Fokusområder til Arbejdsmiljøhandleplanen:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Arbejdstempo og mængde.</li><li>• Anerkendelse/samarbejde.</li><li>• Vold, trusler, diskrimination og mobning.</li></ul>
5. Evt.	
6. Næste møde	Anti-mobbestrategi medtages til næste møde med henblik på revidering.